
                                   

PROTOKÓŁ  NR XII/07 

sesji Rady Gminy Duszniki 

w dniu 26 czerwca 2007r. 

 

Ad. 1. O godz. 1305 przewodniczący Rady Gminy Gracjan Skórnicki otworzył XII sesję. 

Powitał radnych, sołtysów, wójta, zastępcę wójta, skarbnika, sekretarza Urzędu, 

kierowników jednostek organizacyjnych oraz  strażaków - zebranych w sali Gminnego 

Centrum Kultury w Dusznikach. 

Stwierdził obecność 14 radnych, co wobec ustawowego składu rady – wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum,  pozwalające na podejmowanie decyzji. Nieobecna radna Krystyna 

Martyniec. 

Listy obecności radnych, sołtysów i gości są zał. nr 1, 2 i 3 do protokółu. 

Przewodniczący odczytał porządek obrad, który radni otrzymali z materiałami na sesję. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji. 

3. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami 

4. Działalność Ochotniczych Straży Pożarnych i obrony cywilnej na terenie gminy 

Duszniki w roku 2006. 

5. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej nr IV/15/06 Rady Gminy Duszniki  z dnia 

29.12.06 w sprawie budżetu Gminy Duszniki na 2007r. 

b) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie zadania 

inwestycyjnego pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej Niewierz-Duszniki”, 

c) zmiany uchwały nr LIV-284/06 Rady Gminy Duszniki z dnia 25.10.2006r. w 

sprawie uchwalenia Regulaminu na rok 2007 - określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków; 

motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wynagrodzenie za 

godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

d) przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego Gminy Duszniki 

6.  Wolne głosy i wnioski. 

7. Zakończenie. 

Ad. 2. Za przyjęciem protokółu z poprzedniej sesji bez czytania byli wszyscy radni. 

Ad. 3. Wójt złożył sprawozdanie z działalności między sesjami, które jest zał. nr 4 do 

protokółu. 



 

Ad. 4. Prezes OSP Marian Zaglaniczny przedstawił działalność Ochotniczych Straży 

Pożarnych i obrony cywilnej na terenie gminy Duszniki w roku 2006. Zał. nr 5 do protokółu. 

Przewodniczący Rady zachęcił strażaków do przedstawienia swoich problemów. 

Radny Zbigniew Dziamski podziękował wszystkim strażakom, a szczególnie członkom OSP 

Podrzewie - za udział w akcjach gaśniczych i drogowych. Zapytał jakie są możliwości 

zakupu nowego samochodu dla OSP. 

Wójt również podziękował wszystkim strażakom za bezinteresowną, społeczną pracę. 

W ubiegłym roku nowy samochód otrzymała OSP Duszniki. Następny będzie dla Podrzewia.  

Środki należy pozyskać z budżetu państwa oraz wygospodarować w budżecie gminy. 

Nowa ustawa o zarządzaniu kryzysowym nakłada na gminy obowiązek powołania gminnego 

koordynatora. Jest nim sekretarz Jan Pieprzyk. W województwie - wojewoda. 

Radna Alina Fleiszerowicz wnioskuje o zakup mundurów bojowych i aparatów tlenowych 

dla OSP Grzebienisko. 

Wójt wyjaśnił, że tylko jednostki z Dusznik i Podrzewia są w krajowym systemie 

ratowniczym. Wymaga to specjalistycznego sprzętu, umundurowania i przeszkolenia. 

Mundur bojowy kosztuje ok. 2000,-zł. 

Prezes Marian Zaglaniczny odpowiedział radnej, że OSP Grzebienisko otrzymało w ostatnim 

czasie 5 mundurów. 

Radny Michał Królik - zauważył - jako uczestnik wielu akcji pożarniczych brak koordynacji 

działań. Nie ma kompetentnej osoby do kierowania jednostkami. Oczekuje szkolenia lub 

przeprowadzenia menewrów. 

Wójt odpowiedział, że to dowódca jednostki, która przybyła pierwsza kieruje akcją do czasu 

przybycia Państwowej Straży Pożarnej. Każdy strażak powinien też wiedzieć gdzie są 

hydranty, a kierownicy jednostek OSP powinni zgłaszać kierownikowi KZB hydranty 

uszkodzone lub niesprawne. Manewry można zorganizować z udziałem komendanta POP  

i policji. 

Radny Jan Araszkiewicz powiedział, że znalazłby się sponsor na zakup samochodu, ale 

chciałby umieścić na nim reklamę swojej firmy. 

Wójt odpowiedział, że jest to niezgodne z przepisami. 

Radny Marian Majchrzak podziękował strażakom za udział we wszystkich akcjach. 

Poinformował, że w Brzozie naprawiono samochód, ale motopompa nadaje się do remontu. 

Potrzebny jest sprzęt. 

Radny Tomasz Szczechowiak powiedział, że motopompa w Sękowie jest sprawna dzięki 

mechanikowi, który w czynie społecznym ją naprawił. 

 



 

 

Dyrektor Danuta Badaś poinformowała o próbnym alarmie przeprowadzonym przez 

strażaków w Szkole Podstawowej w Dusznikach. 

Tadeusz Fręśko z OSP Wilkowo zasygnalizował konieczność naprawy barierki przy drodze 

powiatowej w Wilkowie oraz wyczyszczenie stawu. 

Wójt odpowiedział, że sprawa barierki jest przekazana do Starostwa Powiatowego, natomiast 

czyszczenie stawu jest bardzo kosztowne i na razie niszczy się trzcinę środkami 

chemicznymi. 

Radna Alicja Paczkowska uważa, że każda jednostka straży pożarnej powinna mieć aparaty 

tlenowe. 

Wójt wyjaśnił, że żadnej gminy nie stać na posiadanie straży w każdej wiosce, wyposażenie  

Jej w odpowiedni sprzęt i przeszkolenie. 

Radny Grzegorz Pawlak podziękował strażakom w imieniu rolników za wszystkie akcje 

gaśnicze. 

Radny Michał Królik nawiązując do ostatnich zawodów (gminnych i powiatowych) 

wnioskuje o zakup dwóch pomp pożarniczych oraz przeszkolenie zawodników. 

Wójt odpowiedział, że każda jednostka pracuje na własnych pompach. 

Radny Zbigniew Dziamski powiedział, że niestety strażaków widzi się dopiero wtedy, kiedy 

potrzebuje się ich pomocy. 

Radny Michał Królik podziękował wszystkim strażakom również za zabezpieczanie imprez 

kulturalnych, które odbywały się na terenie gminy. 

Radny Jan Araszkiewicz podkreślił, że bardzo wielu strażaków oddało krew w czasie 

ostatniej akcji. 

Przewodniczący Rady kończąc dyskusję, podziękował wszystkim strażakom za bardzo 

trudną i odpowiedzialną pracę, podkreślając, że zasługują na wielki szacunek. 

Ad. 5. Podjęto uchwały w sprawie: 

       a)  zmiany uchwały budżetowej nr IV/15/06 Rady Gminy Duszniki  z dnia 29.12.06  

             w sprawie budżetu Gminy Duszniki na 2007r. 

             Rada  Gminy Duszniki podjęła uchwałę 14 głosami za 

             Uchwała nr XII/66//07 jest zał. nr 6 do protokółu 

b) zaciągnięcia kredytu długoterminowego na finansowanie zadania inwestycyjnego 

pn. „Budowa kanalizacji sanitarnej Niewierz-Duszniki”, 

            Rada  Gminy Duszniki podjęła uchwałę 14 głosami za 

      Uchwała nr XII/67//07 jest zał. nr 7 do protokółu 

 



 

c) zmiany uchwały nr LIV-284/06 Rady Gminy Duszniki z dnia 25.10.2006r. w 

sprawie uchwalenia Regulaminu na rok 2007 - określającego wysokość oraz 

szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom dodatków; motywacyjnego, 

funkcyjnego, za warunki pracy oraz wynagrodzenie za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw, 

            Rada  Gminy Duszniki podjęła uchwałę 14 głosami za 

      Uchwała nr XII/68//07 jest zał. nr 8 do protokółu 

d) przystąpienia do zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Duszniki 

               Rada  Gminy Duszniki podjęła uchwałę 14 głosami za 

               Uchwała nr XII/69//07 jest zał. nr 9 do protokółu 

Ad. 6. Wolne głosy, pytania i wnioski. 

Radna Alicja Paczkowska zgłosiła, że w Wilczynie nie świecą lampy uliczne i ma 

zastrzeżenia do zbierania śmieci z koszy ulicznych. 

Sekretarz Jan Pieprzyk odpowiedział, że wczoraj i dzisiaj jeździ ekipa energetyki z Szamotuł 

i naprawiają. 

Kierownik KZB Tomasz Śpiączka przeprosił i wyjaśnił, że nowy pracownik nie znał 

wszystkich miejsc odbioru śmieci i trasy przejazdu śmieciarki. 

Radny Robert Kałek zgłosił, że w Ceradzu leży ścięte drzewo na placu zabaw, a kilka drzew 

w parku zagraża bezpieczeństwu bawiących się tam dzieci. 

Radny Marian Majchrzak uważa, że nie wszystko słychać, co mówią radni. Na sali jest słaba 

słyszalność. 

Wójt zachęcał do korzystania z mównicy. 

Radny Michał Królik prosił o sprostowanie informacji w gazecie dotyczącej wywożenia 

śmieci, które przekazał na ostatniej sesji. Przypomniał, że dane były z Komunalnego Zakładu 

Budżetowego, a nie opracowane przez niego. 

Sołtys Iwona Ratajczak nawiązując do tematu śmieci, uważa, że problem rozwiązuje 

opodatkowanie mieszkańców. Tak jest np. w Luboniu. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że o opodatkowaniu decydują mieszkańcy w 

referendum. 

Sołtys Zygmunt Bistuła zapytał czy będzie przeprowadzona zbiórka zużytego sprzętu RTV. 

Wójt wyjaśnił, że przy zakupie nowego, sprzedawca musi odebrać stary. Niestety w roku 

bieżącym Gmina nie ma środków na utylizację zużytego sprzętu. 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby przeprowadzić taką zbiórkę, sprzęt zgromadzić i w 

przyszłym roku zabezpieczyć środki na utylizację. 



 

Przewodniczący Rady zaprosił w imieniu starosty, radnych i sołtysów do udziału w 

zawodach wędkarskich, które odbędą się 30 czerwca br. na Warcie we Wronkach. 

Ad. 7. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 14 20 - Przewodniczący Rady Gracjan Skórnicki  

zamknął XII sesję Rady Gminy Duszniki.       

Po zakończeniu sesji radni i sołtysi udali się autokarem na objazd wszystkich wiosek w 

gminie. 

 
        Protokółowała   

       /-/Grażyna Gołaś                                                                              
                                                                                               Przewodniczył                                               
                                                                               Przewodniczący Rady Gminy                                 

 

                                                                                       /-/ Gracjan Skórnicki                                                     


